
Ismeta Dervoz  

Pitanje postavljeno Uredu za razmatranje žalbi BiH – “Šta je dovelo do toga da je žalba u 

postupku javnih nabavki za potrebe digitalizacije javnih emitera u BiH razmatrana devet 

mjeseci?” 
 


